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10de Ledenvergadering  

dinsdag 24 september 2019 

Ter voorbereiding belangrijk SP congres! 

Iedereen weet dat de SP in zwaar weer zit. Niet in Leusden, 

want hier zijn we eensgezind. In de gemeenteraad en op straat 

staan we rechtop om het geluid van de straat in de Raad te 

brengen. Dat wordt niet altijd in dank afgenomen, maar daar 

zitten we niet mee. Helaas gaat het electoraal niet overal 

goed. Geen vreemde conclusie, want de SP verloor dit jaar 

twee belangrijke verkiezingen. We willen er niet omheen draai-

en. De resultaten, vooral van de Europese verkiezingen, waren 

desastreus. Daarom is het broodnodig met elkaar de staat van 

de partij te bespreken. In onze partij doen we dat op democra-

tische wijze. Vanaf de basis en dus van onderop. Daarvoor heb-

ben we onze ledenvergaderingen!  

Op dinsdag 24 september spreken we met elkaar in eerste 

termijn over de koers van onze partij voor de komende perio-

de. Elk lid wordt hiervoor deze week ook persoonlijk per brief 

uitgenodigd. Daarin kunt u ook lezen hoe u zich kan voorberei-

den op deze belangrijke vergadering. Conceptstukken staan 

vanaf 14 september op SPnet bij de leden onder XXIV Congres. 

Zie de brief. De locatie voor de 10de ledenvergadering is De 

Tuin in Leusden (de Smidse 1B, zaal open om 19.30, aanvang 

20.00uur) 

De eerste ledenvergadering is vooral een eerste uitwisseling 

over het concept congresstuk en de voordracht van partijbe-

stuur kandidaten. Voorafgaand aan de tweede ledenvergade-

ring worden onze opmerkingen verwerkt in een nieuw concept 

congresstuk. 

In de 11de ledenvergadering van 19 november kunnen dan zo 

nodig de stukken aanpassen (amenderen). U wordt hiervoor 

nog persoonlijk uitgenodigd. Alle aanwezige leden kunnen dan 

daadwerkelijk stemmen over een nieuwe voorzitter en alge-

meen secretaris en 11 partijbestuursleden. Helaas hebben Ron 

Meyer en Lieke Smits besloten dat ze niet herkiesbaar zijn. Dus 

kiezen we voor die belangrijke posities nieuwe toppers. 

Het bestuur van SP Leusden hoopt van harte dat u in grote 

getale aanwezig kunt zijn. Liefst natuurlijk op beide ledenver-

gaderingen. Zoals gezegd, zonder de inbreng van onze leden 

kunnen wij niet! We sluiten altijd gezellig af met een klein 

drankje. Dus wees welkom en komt allen! 

 

In de kolom hieronder staat een artikel over de actie die de 

landelijke SP wil gaan houden 

om het schoolzwemmen weer 

op de kaart te krijgen. Omdat 

het schoolzwemmen een 

speerpunt is van de SP Leus-

den en omdat wij in het ver-

leden een enquête onder de 

bewoners hebben gehouden 

die veelvuldig was onderte-

kend en compleet genegeerd 

werd door de gemeenteraad, willen wij dit voornemen alvast 

plaatsen. 

SP wil meer maatregelen om zwemvei-

ligheid en zwemvaardigheid te verbe-

teren! 

In een waterrijk land als Nederland moet iedereen goed kun-

nen leren zwemmen. Er moet meer gebeuren om verdrinkin-

gen in Nederland tegen te gaan. Ook op gemeentelijk niveau 

kan veel gedaan worden om de zwemveiligheid en de zwem-

vaardigheid te verbeteren. Onze SP-raadsleden willen daarom 

dat het college meer maatregelen neemt: ‘Om verdrinkingen 

zoveel mogelijk te voorkomen moet geïnvesteerd worden in 

goed zwemonderwijs, toezicht en een goede gemeentelijke 

regeling om zoveel mogelijk mensen zwemvaardig en veilig te 

laten zijn in het water.’  

Op termijn moet het schoolzwemmen weer worden inge-

voerd, in goed overleg met het onderwijs 

Vanuit de Fractie 

In de zomervakantie zijn er 

geen vergaderingen en derge-

lijke maar natuurlijk is dan ook 

de fractie actief. 

Naast alle gesprekken op 

straat met de mensen, wat ik nog steeds het allerleukste vind, 

zijn er ook bijeenkomsten waar we naar toegaan, werkbezoe-

ken bij organisaties en activiteiten waar we onze steun laten 

blijken. 
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Zoals ook op 25 juli, warmste dag ooit gemeten in Nederland, 

was er de Gay-Pride in Amersfoort.  

Natuurlijk waren wij daarbij, 40,7 graden of niet. 

De doelstelling van de Stichting Gaypride Amersfoort is: “de 

verbreding van de acceptatie en het vergroten van de tole-

rantie ten opzichte van lesbiennes, homoseksuelen, biseksue-

len, transseksuelen en transgenders in Amersfoort en omge-

ving”. 

In de Raad van Leusden blijft LHBT+ een moeilijk onderwerp 

om te bespreken door het CDA en CU/SGP. Triest eigenlijk. 

De mond vol hebben van een inclusieve samenleving maar 

niet willen praten over deze kwestie. SP gaat binnenkort sa-

men met  PvdA/GL en COC Midden Nederland (Het COC is de 

grootste belangenvereniging voor LHBT's in Nederland) om 

de tafel zitten om te kijken hoe we dit in de raad op de agen-

da gaan zetten.  

We zijn o.a. op bezoek geweest bij de Brandweer, post Leus-

den/Achterveld. De brandweer zijn mannen en vrouwen die 

zich vrijwillig inzetten voor onze veiligheid.  Ongelofelijk wat 

de mensen van de brandweer allemaal doen; van kat uit de 

boom halen tot bij zware ongelukken slachtoffers uit auto's 

knippen en natuurlijk brand blussen  

Gesproken over het werk wat zij doen, hoe ze traumatische 

situaties verwerken, of het materiaal waar ze mee werken 

voldoet maar ook bijvoorbeeld gevraagd hoe zij denken over 

samengaan in 1 gebouw met de politie. (Die momenteel hele-

maal niet meer in Leusden zit!) Het 

was een leerzame avond en ik 

mocht zelf even voelen hoe het was 

met een zuurstofmasker op. 

Tijdens het reces bleek er een kap-

vergunning af te zijn gegeven voor 

102 eiken aan de Dodeweg.  Af-

spraak met de desbetreffende amb-

tenaar gemaakt over om daar meer 

duidelijkheid over te krijgen. Het 

zou zomaar een flink actiepunt kun-

nen zijn. Samen met de ambtenaar 

naar de locatie gegaan en actie blijkt 

niet nodig. Een terechte kap. Jaren geleden zijn er allemaal 

kleine eikjes gepland in de zandgrond langs de Dodeweg. 

Deze staan er na tientallen jaren nog steeds erg armetierig 

bij. Stedin gaat daar binnenkort leidingen vervangen. Door de 

eikjes weg te halen kan dat bovenlangs i.p.v. diepteboringen. 

Daarna worden er (op kosten van Stedin) ongeveer 50 nieu-

we bomen gepland, naaldbomen die het goed doen op zand-

grond en meteen een rustige uitstraling geven op de Dode-

weg. 

Ondertussen is het reces weer afgelopen en de SP fractie 

staat klaar om het geluid waarvoor we zijn verkozen weer te 

laten horen in de Raad.  Menselijke waardigheid, gelijkwaar-

dig en solidariteit blijven onze uitgangspunten bij alles waar 

we over moeten beslissen. 

Annet Belt en Denise Houtveen (PvdA/GL) bij de gaypride in Amersfoort 


